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 JAARVERSLAG SECRETARIS IJSCLUB ORANJEWOUD SEIZOEN 1999-2000 
 
In dit verslagjaar (1-10-1999 tot 1-10-2000) is door het bestuur opnieuw veel energie gestoken in het 
overleg met de gemeente inzake het realiseren van een schaatsvoorziening in Oranjewoud. Voor het 
eerst gedurende de zittingsperiode van dit bestuur zijn er echter positieve ontwikkelingen te melden. 
Daarnaast zijn de organisatie van de jaarlijkse feestavond en de voorbereiding van de jaarvergadering 
waarin de leden het met gemeente overeengekomen compromis met betrekking tot het realiseren van 
een ijsvoorziening is voorgelegd, de voornaamste aktiviteiten. Naast een aantal informele 
bijeenkomsten waren er een zestal reguliere bestuursvergaderingen. 
 
Jaarvergadering 
Op 2 februari 2000 werd de jaarvergadering gehouden die werd bezocht door 27 leden. Conform het 
rooster van aftreden stelt de heer P. Oosterhof zijn functie in het bestuur beschikbaar. Hij stelt zich 
opnieuw verkiesbaar en wordt met algemene stemmen gekozen voor een nieuwe periode van drie 
jaar. 
Na behandeling van de normale agendapunten wordt door het bestuur uitleg gegeven over het met de 
gemeente bereikte compromis met betrekking tot het realiseren van een schaatsvoorziening in 
Oranjewoud aan de Cissy van Marxveldlaan. De ledenvergadering gaat unaniem akkoord met het 
voorstel van het bestuur om op basis van dit voorstel verder te werken aan de daadwerkelijke 
realisering van een schaatsvoorziening in Oranjewoud. 
 
Feestavond 
Op 19 februari 2000 is een wederom geslaagde feestavond gehouden. Toneelgezelschap 'Fryske Krite 
Bûtenpost’ uit Buitenpost speelde de klucht 'de Breidssuite' en de muziek werd verzorgd door het duo 
“Reprise”. Ongeveer 120 leden hebben de feestavond bezocht. 
 
IJsbaan-gemeente 
- als vervolg op de op 17 september 1999 gemaakte afspraken wordt na herhaaldelijk aandringen op 

24 november 1999 een fax ontvangen met een nadere financiële uitwerking en begroting van de 
ijsbaanplannen. In een kort overleg met wethouder Visser op 25 november is aangeven dat dit 
voorstel opnieuw volstrekt niet in overeenstemming is met eerdere afspraken en uitgangspunten. 
Voor de gemeente was de uitkomst ook teleurstellend, maar tegelijkertijd wordt erkend dat op de 
gemaakte begroting het nodige is aan te merken. Afgesproken wordt dat de gemeente binnen een 
week met een nieuw voorstel komt dat wel recht doet aan eerder gemaakte afspraken. 

- 1 december 1999 wordt middels een telefoontje van de gemeente aangekondigd dat per omgaande 
een brief van de gemeente in de bus zal liggen waarin wordt aangegeven dat er door de gemeente 
in het voorjaar van 2000 een ijsvoorziening voor ijsclub "Oranjewoud" zal worden gerealiseerd aan 
de Cissy van Marxveldlaan op basis van eerder gemaakte tekeningen en op basis van de door de 
ijsclub eerder genoemde maximale financiële bijdrage. 

- de eerder genoemde schriftelijke bevestiging wordt 7 december 1999 per fax ontvangen. In deze 
brief wordt het voorbehoud gemaakt van instemming van het college van burgemeester en 
wethouders. 

- na consultatie van de "Commissie van wijze mannen" besluit het bestuur het bereikte compromis 
met de gemeente op  de eerstvolgende ledenvergadering (2 februari 2000) ter besluitvorming voor 
te leggen aan de leden. 

- in december 1999 wordt onder alle leden een nieuwsbrief verspreid waarin kenbaar wordt gemaakt 
dat het bestuur met de gemeente een compromis heeft bereikt met betrekking tot het realiseren 
van een ijsvoorziening. Alle leden worden vervolgens uitgenodigd voor de ledenvergadering van 2 
februari 2000 waarin het bereikte compromis zal worden toegelicht en voorligt ter besluitvorming. 

- op 13 januari 2000 stuurt de gemeente een brief waarin het eerder per fax gemelde akkoord wordt 
bevestigd. Daarin nog steeds het voorbehoud van instemming van het college van burgemeester 
en wethouders.  

- op 2 februari 2000 gaat de ledenvergadering akkoord met het bereikte compromis 
 
 
 
- op 24 februari een brief ontvangen van G. Wolters. Een formeel besluit van het college van BenW 

zal nog enige tijd op zich laten wachten (de verwachting is een besluit rond half maart). Er wordt 
weer contact opgenomen met de ijsclub als de gevraagde planning van civieltechniek (de 
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uitvoerende afdeling van de gemeente) binnen is. 
- half juni 2000 telefonisch contact opgenomen met G. Wolters. Bevestiging gekregen dat formele 

vastlegging zo spoedig mogelijk plaatsvindt. Afspraak gemaakt dat op 23 juni de baan door 
bestuur en gemeente gezamenlijk zal worden uitgezet. Van uitzetten komt uiteindelijk niets omdat 
de ambtenaar die moet uitvoeren nogal wat “apen en beren” ziet opdoemen als de gemaakte 
afspraken daadwerkelijk moeten worden uitgevoerd. Afspraak gemaakt (met Wolters en Van der 
Ploeg) dat voorstel voor baanuitzetten in het veld binnen 14 dagen gerealiseerd zou zijn. Deze 
afspraak is men niet nagekomen. 

Ook toen is er op opnieuw op aangedrongen bij Wolters om de gemaakte afspraken over onder 
meer de kosten en het onderhoud nu eens schriftelijk te bevestigen. 

- op 25 juli 2000 wordt in een BenW vergadering formeel besloten akkoord te gaan met de aanleg 
van een ijsvoorziening in Oranjewoud. 

- op 28 juli 2000 ontvangen wij een brief  van de gemeente waarin de eerder gemaakte afspraken 
formeel worden bevestigd. Na ondertekening van de afspraken door de ijsclub zullen de 
werkzaamheden in uitvoer worden genomen.  
De inhoud van de brief is volgens het bestuur echter niet conform de gemaakte afspraken en/of 
onvolledig. Als vervolg op het nog steeds niet uitgezet zijn van de baan en de brief van 28 juli 2000 
is er door het bestuur in september veelvuldig telefonisch overleg/drang geweest om nu eindelijk 
afspraken na te komen en werkzaamheden uit te voeren. Toezegging van Gerard Wolters in die 
gesprekken: de baan is absoluut voor de winter (van 2000/2001) klaar (er wordt nieuwe afspraak 
voor uitzetten gemaakt) en ook het gesprek over de voorwaarden (aanpassing brief 28 juli) enz. 
vindt nu snel plaats. 

 
Tenslotte 
Na forse ‘opklaringen’ bij de aanvang van deze verslagperiode is het op het moment van schrijven van 
dit jaarverslag weer ‘kwakkelen’ met de gemeente. Echter ook vorig jaar sloeg ‘het weer’ plotseling om. 
Een ijsbaan in Oranjewoud de komende winter? Het kan ‘vriezen en het kan dooien!!’ 
 
De sekretaris, 
 
J.E. de Boer 
 
Oranjewoud, oktober 2000 

Bestuurssamenstelling 
 
Voorzitter: 
Jaap van der Zee   Prins Bernhardweg 41   Telefoon: 0513-636505 
     8453 XC  Oranjewoud    
Secretaris: 
Jan de Boer   Heidelaan 29A    Telefoon: 0513-681778 
     8453 XG  Oranjewoud   E-mail: jedb@softhome.net 
Penningmeester: 
Henk Kok    Koningin Julianaweg 11   Telefoon: 0513-682072 
     8443 DP  Heerenveen  
Leden: 
Joldert Holtrop   Koningin Wilhelminaweg 62  Telefoon: 0513-631312 
Lid/aktiviteiten   8453 WT  Oranjewoud 
 
Sies Siebenga   Koningin Julianaweg 94   Telefoon: 0513-631986 
Lid/materialen/ijsmeester  8453 WH  Oranjewoud 
 
Piet Oosterhof   Koningin Julianaweg 14A  Telefoon: 0513-632777 
Lid/materialen   8443 DR  Heerenveen 
 
Ike Post    Heidelaan 5    Telefoon: 0513-636123 
Lid/aktiviteiten   8453 XE  Oranjewoud 
 
Rooster van aftreden: 2000 (eind seizoen 1999-2000) - Kok, Siebenga, Post 
    2001 (eind seizoen 2000-2001) - Van der Zee, Holtrop 
    2002 (eind seizoen 2001-2002) - Oosterhof, De Boer 
Vervolg van de aktiviteiten/gebeurtenissen met betrekking tot de ijsbaan na het afsluiten van 
het verslagjaar; dus na 1 oktober 2000:  
 
• op 16-oktober 2000 opnieuw Gerard Wolters telefonisch gesproken. Tekeningen waren klaar en 
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afgelopen vrijdag (13-10) zou civieltechniek er zijn geweest om de situatie in het veld te bekijken. 
Een dezer dagen gaan de paaltjes de grond in, wij krijgen daarvan deze week bericht en kunnen 
dan wel/niet akkoord gaan met de baan zoals uitgezet. Een en ander gebeurt niet. 

 Daarna volgt ook een nieuwe brief met bevestiging van de afspraken enz. 
• Eind oktober is de zaak plotseling in een stroomversnelling geraakt. Voor het eerst in deze hele 

geschiedenis wordt de ijsclub (de secretaris) gebeld door de gemeente (Karel Brandsma). Die is 
verantwoordelijk voor de afwikkeling van nog slepende zaken met betrekking tot Oranjewoud-
Noord en daartoe behoort naar zijn verrassing ook nog het ijsbaanverhaal. Op verzoek van de 
gemeente is er op 1 november een overleg tussen gemeente (Brandsma, Wolters, nog twee 
mensen van de gemeente) en de heren De Boer en Van der Zee van de ijsclub. In dit overleg 
wordt afgesproken dat er een aangepast voorstel komt (het voorstel van 28 juli vervalt), dat dit 
voorstel na goedkeuring door het bestuur wordt ondertekend en dat dan door de gemeente 
meteen met de aanleg van de ijsvoorziening en nutsvoorzieningen zal worden begonnen. 

• Bij brief van 2 en 9 november worden de gemaakte afspraken correct bevestigd. Het bestuur heeft 
de overeenkomst met de gemeente getekend en geretourneerd. Zelfs voor de ondertekening van 
de overeenkomst is de gemeente reeds begonnen met het uitzetten en de aanleg van de 
ijsvoorziening. Zoals een ieder heeft kunnen zien is die inmiddels gereed en is er rond de 
kerstdagen ook al op geschaatst. 
Het komende voorjaar zullen een aantal kinderziekten moeten worden opgelost (lekkende sluis, 
een nauwe doorgang en zal er water en elektriciteit aangebracht gaan worden. 
 
Nu situatie bekend is kan bestuur ook verder aktie ondernemen ten aanzien van tijdelijk clubhuis, 
verlichting, geluid enz. 

 
 
 
 
 


